

No. 68802

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 55312. **Multilateral Investment Guarantee Agency and Namibia**

Agreement entered into between the Multilateral Investment Guarantee Agency (MIGA) (hereinafter referred to as the “Agency”) and the Government of the Republic of Namibia (hereinafter referred to as the “Government”) and (hereinafter collectively referred to as “the Parties” and separately as “the Party”) on legal protection for guaranteed foreign investments. Windhoek, 5 April 2017, and Washington, 12 April 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations: Multilateral Investment Guarantee Agency, 30 August 2018

Done at New York on 31 October 2018

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 55312. **Agence multilatérale de garantie des investissements et Namibie**

Accord conclu entre l'Agence multilatérale de garantie des investissements (MIGA) (ci-après dénommée « l'Agence ») et le gouvernement de la République de Namibie (ci-après dénommé « le Gouvernement ») et (ci-après dénommés collectivement « les parties » et séparément en tant que « la partie ») sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Windhoek, 5 avril 2017, et Washington, 12 avril 2017

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Agence multilatérale de garantie des investissements, 30 août 2018

Fait à New York le 31 octobre 2018

Pour le Secrétaire général